
 

 

Referat fra elevrådsmøte 

på Fevik skole  

 

13.11.2024  

 

Til stede  
• Mikkel B. Aspås og Frida Westergren Wedø fra 4. trinn 

• Amalie Fagerbakke og Magnus Larsen fra 5. trinn  

• Ingrid Dahlslett og Mathias B. Edvardsen fra 6. trinn 

• Luca Sagedal Paulsen og Magnus Asbjørnsen fra 7. trinn 

• Julie Midtstøl og Sixten James Trillo fra 8. trinn 

• Oda Birketvedt og Even Bruborg fra 9. trinn 

• Anna-Michela Gade Larsen og Torjus Øverland fra 10. trinn.  

• BUK:  

o Tuva Emilie Berthelsen Svennevig og Nichlas Vierli Jacobsen fra 7. trinn 

o Sofie Grande og Oliver Moland Eyde fra 10. trinn. 

Skolemiljøet 
Elevrådet opplever at skolemiljøet på Fevik skole er fint. Elevene har ikke opplevd noen 

endringer siden forrige møte. 

Budsjett 
Grimstad kommune skal spare 30-35 millioner i oppvekstsektoren. Kommunen vil kutte i 

oppgaver som ikke står i loven. Det er forslag om å kutte Hommedal skolegård og kutt i 

ansatte. Elevrådet snakket om hvilke konsekvenser dette gir, og leder og nestleder 

informerer Roald om dette som skal ta det videre. 

Åpen skole 
Elevene evaluerte åpen skole. Elevene synes det var dumt at det var på dagtid fordi det var 

mange foresatte som ikke kunne delta, og fordi det ble en veldig lang skoledag for elevene. 

Det var også dumt at elevene måtte gå i grupper rundt for å se. Det kom innspill om at 

cafeen i hallen var savnet, og at aktiv 365 ønsket å ha aktiviteter for elevene der som 

tidligere. Det var bra at SFO var åpent for å leke. Elevene synes det er fint å ha åpen skole, 

slik at det er lov å gå rundt og se alles klasserom. Elevrådet likte også godt forestillingen og 

synes det er et bra tilbud.  



BUK 
Det har vært litt frem og tilbake ang. BUK-møte før jul. Arne Mowatt Haugland, barnas 

representant, og Beate Skretting, ordfører, skal holde dette møte i slutten av 

november/starten av desember. Eksakt dato kommer. 

Omvendt julekalender 
Elevrådet stemte over de to forslagene for omvendt julekalender. Saken vi skal støtte i år er 

derfor Barnekreftforeningen. Mer informasjon kommer til lærere på mail.  

Ønsker fra trinn: 
4. trinn: flere husker, bedre fotballbane (grusbanen og hockeybanen) f.eks. kunstgress eller 

gummi som i øvre skolegård.  

5. trinn: husker som i øvre skolegård. Slenge. Mer utetid. Lang klatretunnell. Ønsker seg 

større jentegarderobe. Flere fotballer. Leksefri. Flere fokusuker 

6. trinn: Lesedag. Leseskur med varmeovn. Leksefri.  

8. trinn: Flytte bolle i kantina til fredag. Svømmingen er veldig kort, ønsker mer svømming.  

9. trinn: Ønsker seg smoothie i kantina. Doene i garderoben til 9. og 10. trinn ønsker gutt- og 

jentedo. (skulle komme, men ikke blitt gjort?). Trafikalt grunnkurs i valgfag.  

10. trinn: Turnering i hallen? Vidar eller aktiv 365?  

 

 

 

Neste møte 
Neste møte er 3.12.24 klokken 9.00  

Referent: Kari Anne Andersen 

 


